
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 12.4.2023 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie, schválenie programu 

 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 5 poslanci .Ing. Valentíková sa z pracovných dôvodov 

ospravedlnila. Z rodinných dôvodov sa ospravedlnil aj Ing. Ambruž.  Starostka oboznámila poslancov 

s programom rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke a vyzvala poslancov na prípadné doplnenia 

programu. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne doplnenia. Starostka navrhla do programu 

doplniť  bod : Schválenie ceny vody od 1.1.2023. Tento bod bude pod číslom 10. Záver sa presúva na 

č.11. Program rokovania s doplnením poslanci jednohlasne schválili. 

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

4. VZN č. 2/2023 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2021 o určení výšky príspevku v MŠ 

a školských zariadeniach zriadených obcou – schválenie 

5. Správa HK o výsledku kontroly vyúčtovania poskytnutej dotácie z rozpočtu obce OZ Hôra 

Rejdová v roku 2022 

6. Správa o činnosti obce, DHZO, Klubu dôchodcov a OZ Hôra Rejdová za rok 2022 

7. Vyhodnotenie PHSR obce za roky 2016-2022 

8. Schválenie zápisu do Kroniky obce Rejdová za roky 2004-2020 

9. Plán obnovy – zapojenie sa do projektu zlepšenia energetickej hospodárnosti verejných budov – 

prejednanie 

10. Schválenie ceny vody za odber z verejného vodovodu v obci Rejdová od 1.1.2023 

11. Záver 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  , M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková, Bc. J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 



2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : JUDr. O.Hric, Bc.J.Molčanová 

Návrhová komisia : Mgr. J.Polomská, M.Dovalovský  

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ. Oznámila poslancom, že 

obec žiada o kompenzácie na zvýšené ceny energií cez Ministerstvo hospodárstva. V našom prípade je 

kompenzovaná zvýšená cena za plyn. Mesiace január a február už boli obci refundované. K uzneseniu 

ohľadom zámeru vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže na predaj obecného bytu starostka podotkla, že 

na pracovnom stretnutí bolo nakoniec dohodnuté, že obecný byt nebude ponúknutý na predaj, čiže 

nebude sa vyhlasovať žiadna verejná obchodná súťaž. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

4.VZN č. 2/2023 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2021 o určení výšky príspevku v MŠ 

a školských zariadeniach zriadených obcou – schválenie 

 

Predmetné VZN pripravovala JUDr. Jurčová a jeho zmena je nutná z dôvodu zmeny zákona č.544//2010 

o dotáciách . Návrh VZN bol vyvesený po dobu 15 dní v zmysle zákona. Žiadne pripomienky zo strany 

vznesené neboli. Poslanci  schválili VZN č. 2/2023 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2021 o určení 

výšky príspevku v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou v predloženom znení s účinnosťou 

od 1.5.2023. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 



5.Správa HK o výsledku kontroly vyúčtovania poskytnutej dotácie z rozpočtu obce OZ Hôra 

Rejdová v roku 2022 

 

Hlavná kontrolórka obce predložila poslancom správu o kontrole vyúčtovania poskytnutej dotácie pre 

OZ Hôra Rejdová za rok 2022. Pri kontrole neboli zistené žiadne nedostatky. Poslanci nemali 

k predloženej správe žiadne doplňujúce otázky a zobrali ju na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

6. Správa o činnosti obce, DHZO, Klubu dôchodcov a OZ Hôra Rejdová za rok 2022 

 

Starostka obce v spolupráci s predsedami spolkov a združení predložili na zasadanie OZ správy 

o činnosti za rok 2022. V správe o činnosti obce starostka zhodnotila zrealizované opravy obecného 

majetku, poskytnuté dotácie i zorganizované podujatia v roku 2022. Zároveň predniesla aj správy 

o činnosti Klubu dôchodcov, DHZO a OZ Hôra Rejdová. Všetky záujmové spolky čerpajú dotácie 

z obecného rozpočtu, z uvedeného dôvodu sú poslanci oboznámení s ich činnosťou a prácou počas roka. 

Starostka informovala poslancov , že 29.4.2023 plánuje s členmi DHZO zorganizovať brigádu pri čistení 

potoka. Tiež informovala poslancov, že v spolupráci so zamestnancami obce a pracovníkmi aktivačnej 

činnosti bola odstránená nelegálna skládka odpadu v Judove. Vyzbierala sa celá V3S-ka odpadu. Odpad 

bol rozseparovaný a uložený na určené miesto. Starostka informovala poslancov, že zakúpi fotopascu, 

ktorá bude osadená v tejto časti a lokalita bude monitorovaná. 

Poslanci zobrali správy o činnosti obce, DHZO, Klubu dôchodcov a OZ Hôra Rejdová za rok 2022 na 

vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

7.Vyhodnotenie PHSR obce za roky 2016-2022 

 

Na predchádzajúcom zasadaní OZ bol schválený Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Rejdová na roky 2023-2029. Predchádzajúce PHSR platilo na obdobie rokov 2016-2022. Starostka obce 

pripravila vyhodnotenie PHSR , jednotlivých priorít, cieľov i opatrení. Ku každému cieľu detailne 

rozpísala zrealizované aktivity. Vyhodnotenie PHSR na roky 2016/2022 je zverejnené aj na internetovej 

stránke v časti Dokumenty. Starostka skonštatovala, že z každej prioritnej oblasti sa obci podarilo 

zrealizovať niekoľko projektov, ktoré prispeli k zlepšeniu obecnej infraštruktúry ako aj zlepšeniu jej 

života v oblasti sociálnej, či environmentálnej. Poslanci zobrali vyhodnotenie PHSR za roky 2016-2022 

na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



8.Schválenie zápisu do Kroniky obce Rejdová za roky 2004-2020 

Starostka obce informovala poslancov, že každá obec je povinná v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb., 

§ 4, ods. 3, písm. s) viesť kroniku svojej obce. Obec Rejdová vedie kroniku  od roku 1768. Táto najstaršia 

kronika bola vedená od roku 1768 do roku 1942. Kronika bola vedená aj za obdobie rokov 1942-1975 

a tiež za obdobie rokov 1976-1992. Od roku 1993 do roku 2003 kronika v obci Rejdová nebola 

vedená. Starostka informovala poslancov, že od roku 2004, od ktorého pracuje na obecnom úrade bol 

kronikárom obce Ing. Ján Bezek, ktorý si  udalosti rokov  2004 až 2012 zaznamenával písomne a veľmi 

sporadicky, ale podarilo sa  ich prepísať do elektronickej verzie. Obsahovo nie sú ucelené, ale 

zaznamenávajú aspoň základné udalosti života našej obce v tomto období. V roku 2014  sa ujala funkcie 

starostky obce a kroniku za roky 2013 až 2015  dopísala, nakoľko Ing. Bezek túto činnosť už nechcel 

vykonávať a funkcie kronikára obce sa vzdal. V rokoch 2016-2017 vykonávala kronikárku obce Mgr. 

Eva Štefániková. V tomto období sa stanovil presný obsah kroniky, ktorý je dodržiavaný doteraz.  Mgr. 

Štefániková kroniku viedla a to v elektronickej podobe. Keďže Mgr. Štefániková sa funkcie kronikárky 

vzdala v roku 2019, kroniku za rok 2018  opäť dopísala starostka obce z vlastných záznamov a údajov 

jednotlivých organizácií pôsobiacich na území obce.  Od roku 2019 vedie kroniku Ing. Ján Kolesár, 

ktorý ju vedie tiež v elektronickej podobe. Ing. Kolesár zaznamenáva všetky udalosti podľa schváleného 

obsahu . Kroniku odovzdáva v elektronickej podobe najneskôr do 30.6. nasledujúceho roka. Starostka 

poznamenala, že  cieľom je vedenie Kroniky obce Rejdová aj naďalej. Aj keď v súčasnej modernej dobe 

je možné nájsť skoro všetky údaje o obci elektronicky, kronika obce je však dokument, ktorý prezentuje 

jej históriu, zaujímavosti a je uchovaný pre budúce generácie. Kroniku za roky 2004-2020 plánuje 

zviazať do knižnej podoby v 2 vyhotoveniach. Aj keď nie je obsahovo i vizuálne jednotná, základ je, že 

bude uchovávať základné informácie zo života našej obce, ktoré si budú môcť prečítať naši potomkovia. 

Starostka zároveň predložila poslancom vytlačenú kroniku za uvedené obdobie. Poslanci schválili zápis 

do Kroniky obce Rejdová za roky 2004 až 2020 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9.Plán obnovy – zapojenie sa do projektu zlepšenia energetickej hospodárnosti verejných budov 

– prejednanie 

 

Starostka obce informovala poslancov, že oslovila 3 projektantov ohľadom predbežnej cenovej ponuky 

na vyhotovenie projektovej dokumentácie zateplenia OcÚ a KD. Na predchádzajúcich zasadaniach OZ 

ako aj pracovnom stretnutí  bolo dohodnuté, že obec by sa zapojila do Plánu obnovy s projektom 

zateplenia budovy Ocú. Starostka informovala  poslancov, že oslovila 3 projektantov. 2 z nich sa boli 

na budovu pozrieť. Firma Aproving s.r.o. Rimavská Sobota už predložila predbežnú cenovú ponuku. 

Druhá oslovená firma predbežnú ponuku spracuje a pošle. Na základe toho sa následne urobí riadne 

verejné obstarávanie z dôvodu oprávnenosti uvedeného výdavku.  

 



Následne bude zvolané samostatné pracovné stretnutie na ktorom sa poslanci v spolupráci 

s projektantom dohodnú čo presne bude PD obsahovať. Poslanci zobrali informáciu na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

10.Schválenie ceny vody za odber z verejného vodovodu v obci Rejdová od 1.1.2023 

 

Na základe skutočne predložených údajov o nákladoch na verejný vodovod za rok 2022 podala obec 

žiadosť na ÚRSO o stanovenie ceny vody od 1.1.2023. Z ÚRSO bolo obci dňa 3.4.2023 doručené 

Potvrdenie o cene vody na rok 2023. Maximálna cena za výrobu a dodávku pitnej vody verejným 

vodovodom bola úradom stanovená na sumu 0,5900 € / m3. URSO neuznalo obci primeraný zisk 

z uvedeného dôvodu oproti roku 2022 bude cena nižšia. Obec nesmie stanoviť cenu vody vyššiu ako je 

stanovená úradom, z uvedeného dôvodu poslanci OZ schválili pre rok 2023 cenu za odber vody 

z verejného vodovodu vo výške 0,5900 € / m3.  

Hlasovanie :  

Za :5 /  JUDr. Hric,  M.Dovalovský , Mgr.J.Polomská, Mgr.J.Mihóková,  Bc. J.Molčanová  

Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

11.Záver 

V závere ešte starostka informovala poslancov , že 31.8.2023 končí funkčné obdobie riaditeľa školy 

a bude vyhlásené nové výberové konanie, ktoré by sa malo konať 15.6.2023.  

Starostka zároveň informovala poslancov že dňa 16.5.2023 bude súdne pojednávanie s Ing. Virgalom, 

ktorý podal Obec Rejdovú na súd o neplatnosť odstúpenia od kúpnej zmluvy. Obec bude na súdnom 

pojednávaní zastupovať JUDr. Mária Ďurajová. 

Starostka sa prítomným poslancom poďakovala za účasť a zasadanie OZ ukončila. 

 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : JUDr. O.Hric.......................... 

   Bc.J.Molčanová ........................... 

 

        Mgr. Slávka Krišťáková 

             Starostka obce 



 

 

 

 

 


